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ZZÁÁPPIISSNNIICCAA    čč..  55    22001111//22001122  

ZZOO  ZZAASSAADDNNUUTTIIAA  KKOOLLÉÉGGIIAA  DDEEKKAANNAA  

      1177..  0011..  22001122 
 

ČČaass  zzaassaaddnnuuttiiaa::  99..  0000  hhoodd..  ––    1122..  0000  hhoodd..    
 

Prítomní: prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík, prof. Dr. Ing. Jozef Peterka, prof. Ing. Peter Grgač, CSc., doc. Ing. 

Peter Schreiber, CSc., doc. RNDr. Mária Mišútová, PhD., doc. Ing. Helena Vidová, PhD., prof. Ing. Jozef 

Janovec, DrSc., prof. Ing. Karol Velíšek, CSc., prof. Ing. Koloman Ulrich, PhD., doc. Ing. Miloš Čambál, CSc., 

prof. Ing. Karol Balog, PhD., doc. Ing. Pavol Tanuška, PhD.,  Ing. Milan Petráš, PhD., Ing. Jaroslav Otčenáš, 

Ing. Jana Štefánková, PhDr. Kvetoslava Rešetová, PhD., Mgr. Elena Nemetzová, Ing. Silvia Rosenbergerová, 

Ing. Jaroslava Ďurišová, za ZR MTF STU: doc. Ing. Jozef Bílik, PhD., za ŠK AS MTF : Bc. Michal  Ondruška. 

 

 

Program rokovania: 
 

1. Kontrola rozhodnutí 

2. Vyššie grémiá (dekan, prodekani) 

3. Rada riaditeľov 

4. Rada vedúcich odborov 

5. Rôzne 
 

Predložené materiály na rokovanie: 

1. Dodatok č. 4 k pravidlám Vedeckej grantovej agentúry Ministerstva školstva, vedy, výskumu 

a športu Slovenskej republiky a Slovenskej akadémie vied (materiál predsedu VEGA, 

predkladá: prod. Grgač) 

2. Bilaterálne výzvy APVV – výsledky posudzovania. Projekty riešené na MTF STU v rokoch 

2012-2013 (vypracovala Rešetková, MBA., predkladá: prod. Grgač) 

3. Scenár a OTZ doktorandského týždňa – stav k 16. 01. 2012 (vypracoval a predkladá: prod. 

Schreiber) 

4. Nový režim služieb (vypracoval: Široký, predkladá: Mgr. Nemetzová) 

5. Návrh zmien vyučovania Fyziky 1 vytvorený na základe spoločnej diskusie študentov 

a pedagogickej komisie UMAT dňa 9. 12. 2011 (aktualizované 16. 01. 2012), (vypracoval: 

zástupcovia študentov a vedenie   UMAT predkladá Bc. Ondruška)  

 

Zasadnutie KD MTF STU otvoril a viedol dekan fakulty prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík.  Na 

úvod privítal prítomných členov KD, zaželal im v novom roku všetko najlepšie a oboznámil ich s  

programom zasadnutia. 

 

1. KONTROLA PLNENIA ROZHODNUTÍ 

     

Rozhodnutie č. 6 KD 2011/2012:                            splnené 

 

Rozhodnutie č. 9 KD 2011/2012:                splnené 

 

Rozhodnutie č. 10 KD 2011/2012: 

KD MTF STU ukladá oboznámiť garantov predmetov, že bude potrebné vypracovať informačné listy 

v anglickom jazyku a informovať predbežne učiteľov o zmenách pri zverejňovaní záverečných prác.  

Z: riaditelia  ústavov         T: predĺžený do 31. 01. 2012  
 

Rozhodnutie č. 11 KD 2011/2012: 

KD MTF STU nariaďuje Mgr. Nemetzovej v spolupráci s Ing. Haladom a Ing. Otčenášom realizovať 

kontrolu počtu a druhov tlačiarní, ktoré sú umiestnené na pracoviskách jednotlivých odborov 

a ústavov MTF STU. 

Z: v texte                     T: predĺžený do 31. 01. 2012 
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 2.    VYŠŠIE GRÉMIÁ 

  

Dekan fakulty: 

 oboznámil prítomných so stretnutím u rektora STU, kde boli prerokované projekty 

univerzitných výskumných parkov a univerzitných výskumných centier, 

 informoval, že v súčasnosti MTF STU pripravuje ďalšie 4 projekty (indikatívna výška 

finančných prostriedkov na tieto výzvy je cca 3 milióny €), 

 vymenoval investičné aktivity, ktoré budú vykonané na MTF STU v rámci projektu 6. 1. 0. 4  

(stavebné a rekonštrukčné práce na budove „T“, „ŤL“- výmena okien, dverí, nákup modernej 

audiovizuálnej techniky). 

 

Doc. Bílik: 

 informoval o zasadnutí UOO STU, ktoré sa uskutočnilo dňa 16. 01. 2012, kde sa rokovalo 

o novej Kolektívnej zmluve STU na rok 2012, ktorá bude podpísaná v mesiaci február 2012. 

 

3.  RADA RIADITEĽOV 
 

Hovorca rady riaditeľ prof. Janovec informoval o zasadnutí rady riaditeľov, ktoré sa uskutočnilo dňa 

10. 01. 2012. Programom rokovania boli pravidlá rozdeľovania nadtarifnej zložky mzdy a pravidlá pre 

delenie rozpočtov ústavov na akademický rok 2012/2013: 

1. Rozpočtové provizórium a materiálová náročnosť 

2. Návrh na internú kategorizáciu publikačnej činnosti. 

 

 

4.  RADA VEDÚCICH ODBOROV 
 

Ing. Štefánková informovala, že rada vedúcich odborov od ostatného rokovania nezasadala. 

 

5. RÔZNE 

 

Prod. Grgač: 

 predložil materiál „Dodatok č. 4 k pravidlám Vedeckej grantovej agentúry Ministerstva 

školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky a Slovenskej akadémie vied“ a 

„Bilaterálne výzvy APVV – výsledky posudzovania. Projekty riešené v rokoch 2012 - 2013“, 

 informoval o ukončení oponentúr projektov VEGA a projektu Manunet (prof. Šugára), 

 oznámil, že sa pripravuje ďalšie kolo mobilít programu Erasmus pre študentov a zároveň 

požiadal riaditeľov ústavov, aby oslovili prípadných vhodných záujemcov z radov študentov, 

 oboznámil prítomných s plánovaným termínom Vedeckej rady MTF STU, ktorej zasadnutie je 

plánované na 28. 02. 2012. 

 

Dekan fakulty: 

 privítal nového člena Kolégia dekana MTF STU Ing. Milana Petráša, PhD.- vedúceho 

Lektorského kabinetu MTF STU a zaželal mu veľa úspechov v riadení LEKA, 

 v  súvislosti so zasadnutím VR MTF STU upozornil na fakt, že Vedecká rada MTF STU  

z dôvodu ukončenia pracovného pomeru troch zamestnancov nebude uznášaniaschopná, a 

preto je nevyhnutné urýchlene iniciovať a predložiť do AS na schválenie návrhy na zmeny vo 

VR, 

 upozornil na platnosť pravidiel pri odovzdávaní materiálov k obhajobe dizertačných prác 

interných doktorandov, doktorand musí preukázať predpísaný počet publikovaných 

príspevkov v danej kategórii. 

 

Doc. Bílik: 

 informoval o plánovanom zasadnutí ZR MTF STU, kde budú medzi inými bodmi prerokované 

aj príspevky pre zamestnancov zo sociálneho fondu MTF STU. 
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Prod. Schreiber: 

 informoval o doručených rozhodnutiach, ktorými minister školstva, vedy, výskumu a športu 

priznal Slovenskej technickej univerzite v Bratislave, Materiálovotechnologickej fakulte právo 

udeľovať akademický titul absolventom v ôsmich študijných programoch a o zasadnutí AK 

7.12.2011, kde boli podľa zápisnice priaznivo posúdené ostatné žiadosti z MTF, pričom 2 

programy zatiaľ neboli prejednávané, 

 predložil materiál „Scenár a OTZ doktorandského týždňa – stav k 16. 01. 2012“ a priblížil 

prítomným plánovaný priebeh akcie, 

 pozval členov vedenia a riaditeľov ústavov, aby sa zúčastnili akcie a zároveň vyzval riaditeľov 

ústavov, aby zabezpečili účasť  interných doktorandov na uvedenom podujatí, 

 požiadal riaditeľov ústavov o uvoľnenie finančných prostriedkov vo výške 100,- € z výnosov 

PČ ústavov na úhradu časti nákladov spojených s usporiadaním uvedenej akcie 

 upozornil na ukončenie pracovného pomeru na MTF STU garantov študijných programov, 

 poďakoval sa riaditeľom ústavov za  zlepšenie dochádzky interných doktorandov MTF STU.  

 

 

Rozhodnutie č. 12 KD 2011/2012: 

KD MTF STU ukladá prod. Schreiberovi do 20. 02. 2012 pripraviť žiadosť o zmenu garantov a 

spolugarantov v tých študijných programoch, kde garanti alebo spolugaranti ukončili pracovný pomer 

na MTF. 

Z: v texte                 T: v texte  

 

Prod. Mišútová : 

 informovala o príprave a organizačných zmenách Dňa otvorených dverí pre uchádzačov 

o štúdium na fakulte, ktorý sa uskutoční dňa 25. januára 2012. 

 

Rozhodnutie č. 13 KD 2011/2012: 

KD MTF STU súhlasí s navrhnutými zmenami v programe DOD, berie na vedomie informáciu 

o možných vyšších počtoch uchádzačov v laboratóriách a súhlasí so zverejnením prezentácií 

o ústavoch na web stránke fakulty. 

Z: prod. Mišútová                    T: 25.01. 2012 

 

 

Ing. Petráš: 

 informoval o práci novovzniknutého Lektorského kabinetu, poukázal na niektoré problémy, 

ktoré sa pri kreovaní a rozbehu nového útvaru vyskytli  a vyslovil poďakovanie za prácu 

kolegom z LEKA. 

 

Doc. Čambál: 

 informoval o konferencii Autoklaster , ktorá sa uskutoční v dňoch 8. - 10. 02. 2012. 
 

Ing. Rosenbergerová: 

 informovala o nových projektoch, ktoré boli vyhlásené v rámci operačného programu 

Vzdelávanie. 
 

PhDr. Rešetová: 

 informovala o príprave Novoročného stretnutia MTF STU, ktoré sa uskutoční dňa 19. 014. 

2012. 
 

Ing. Štefánková: 

 oboznámila prítomných so zoznamom schválených ocenení zamestnancov, ktoré budú 

odovzdané na Novoročnom stretnutí MTF STU 2012 (najlepší projektový tím roku 2011, 

najlepšia habilitačná práca roku 2011, najlepšie dizertačné práce roku 2011, najlepšia 

publikácia roku 2011, spolupráca s praxou). 
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Mgr. Nemetzová: 

 predložila materiál „Nový režim služieb“ na vrátniciach MTF STU, 

 upozornila na potrebu doručenia posledných faktúr za rok 2011 do učtárne fakulty. 
 

Ing. Ďurišová: 

 informovala o reprezentačnom plese Slovenskej technickej univerzity, ktorý sa uskutočnil dňa 

14. januára 2012. 
 

 

Prod. Vidová: 

 pozvala prítomných na Deň otvorených dverí v Komárne, ktorý  zabezpečuje Ing. Peter Szabó, 

PhD.- riaditeľ DP v Komárne, 

 informovala o príprave Kalendária na letný semester 2011/2012. 

 

Prod. Peterka informoval o: 

 aktualizácii miest na sedenie pre zamestnancov LEKA v priebehu 2-3 týždňov, 

 potrebe zaslať materiál  v rámci výzvy vzdelávanie  do 23. 01. 2012  (Ing. Haladovi, prod. 

Peterkovi)  

 

Bc. Ondruška: 

 podrobne vysvetlil predložený materiál „Návrh zmien vyučovania Fyziky I vytvorený na 

základe spoločnej diskusie študentov a pedagogickej komisie UMAT dňa 9. 12. 2011“. 

 

Po odznení návrhu zmien vyučovania Fyziky I dekan fakulty požiadal riaditeľov ústavov, aby vyjadrili 

svoj názor k predloženému návrhu. Následne prebehla diskusia medzi dekanom fakulty, prodekanmi a 

jednotlivými riaditeľmi ústavov.  

 

Prod. Schreiber: 

 sa poďakoval za predložené konštruktívne návrhy na zmeny vo vyučovaní Fyziky I. 

 

Prof. Janovec: 

 taktiež vyjadril svoje poďakovanie zástupcom študentov, ktorí so zástupcami UMAT-u 

konzultovali svoje návrhy. 

 

Dekan fakulty: 

 zdôraznil, že na ústave je potrebné prednášajúcim vysvetliť, že sledovanie vedomostí by malo 

byť kontinuálne a výsledná skúška by mala mať 40 %-ný podiel na výslednej známke. 

 

 

Na záver zasadnutia KD MTF STU sa dekan  fakulty  poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí 

a poprial všetkým veľa síl, pracovných ale aj osobných úspechov do ďalšieho roku a ukončil 

rokovanie. 
 

 

Zapísala: Ing. Ivona Remenárová, 18. 01. 2012 

 

Overili:  Ing. Jaroslava Ďurišová 

 

  Ing. Jana Štefánková , 26. 01. 2012 

 

 

 

                                         prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík  

     dekan MTF STU   

                        


